



MAJLIS PERBANDARAN MANJUNG

Jalan Pinang Raja
32040 Seri Manjung, PERAK.

MEMO

RUJ. TUAN/ PUAN : -	TARIKH :
RUJ. KAMI : BIL. (17) DLM. MPM (JKJ)100-6/2/59 JILID 2	30 APR 2021
PERKARA : IKLAN PENJUALAN SEBUT HARGA BAGI SIRI KE – 7 TAHUN 2021 JABATAN KEJURUTERAAN DAN PENYELENGGARAAN UNTUK DIPAPARKAN KE LAMAN SESAWANG MAJLIS PERBANDARAN MANJUNG DAN DI PAPAN KENYATAAN MAJLIS PERBANDARAN MANJUNG - KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA	
KEPADA : KETUA UNIT KORPORAT DAN PERHUBUNGAN AWAM : PENGARAH JABATAN PERBENDAHARAAN	SALINAN :
DARIPADA : KETUA JABATAN KEJURUTERAAN DAN PENYELENGGARAAN	

Tuan/ Puan,

Dengan segala hormatnya perkara di atas dirujuk.

2. Sehubungan dengan itu, mohon kerjasama jabatan tuan/ puan untuk mengiklankan kenyataan tawaran sebut harga jabatan ini di laman sesawang dan papan kenyataan Majlis Perbandaran Manjung pada / mulai **06.05.2021 (Khamis) sehingga 12.05.2021 (Rabu)**.

...3. Bersama – sama ini dikepilkan sesalinan iklan kenyataan tawaran sebut harga tersebut untuk rekod dan tindakan tuan/ puan selanjutnya.

Sekian dimaklumkan, terima kasih.

"PRIHATIN RAKYAT : DARURAT MEMERANGI COVID-19"
"BERKHIDMAT UNTUK NEGARA"
"MAJU, PROGRESIF, MAKMUR"

Saya yang menjalankan amanah,

(FITRI BIN MAHAMAD MUDZRABI)

Jurutera,
Jabatan Kejuruteraan Dan Penyelenggaraan,
Majlis Perbandaran Manjung.



BORANG KEMASKINI LAMAN WEB RASMI MAJLIS PERBANDARAN MANJUNG

MAKLUMAT PEMOHON

Nama	Noor Yuslindaaida Binti Md Yusof	Tandatangan Ketua Jabatan :  FITRI BIN MAHAMAD MUDZRABI Jurutera Majlis Perbandaran Manjung
Jabatan/Unit	Kejuruteraan dan Penyelenggaraan	
Emel	kejuruteraan@mpm.gov.my	
Tandatangan Pemohon		

** Softcopy & Hardcopy Wajib Disertakan Bersama Borang Permohonan*

BUTIRAN UNTUK PENGEMASKINIAN MAKLUMAT LAMAN WEB

<input type="checkbox"/> Penambahan <input type="checkbox"/> Pindaan	
Perkara untuk dikemaskini	
<p><i>* Lokasi Pada Laman Web (Cth : MPM / Pengurusan / Profil YDP)</i> <i>Sila Cetak Webpage Yang Perlu Dikemaskini Dan Dilampirkan Bersama :</i></p>	
Kategori	<input type="checkbox"/> Pengumuman / Hebahan / Makluman <input type="checkbox"/> Bil Transaksi <input type="checkbox"/> Keratan Akhbar <input type="checkbox"/> Berita / Program / Aktiviti <input type="checkbox"/> Sebut harga / Tender <input type="checkbox"/> Galeri Gambar / Video <input type="checkbox"/> Poster / Banner <input type="checkbox"/> Iklan Sewaan <input type="checkbox"/> Perkhidmatan <input type="checkbox"/> Piagam Pelanggan <input type="checkbox"/> Jawatan Kosong <input type="checkbox"/> Borang <input type="checkbox"/> Lain-lain : silanyatakan:
Tarikh Maklumat Dipaparkan : 06.05.2021	Tarikh Tamat Paparan Di Laman Web : 12.05.2021
Ringkasan bahan yang ingin dikemaskini / Catatan:	

KELULUSAN UNTUK DIKEMASKINI LAMAN WEB OLEH BAHAGIAN TEKNOLOGI MAKLUMAT

Permohonan di atas adalah : DILULUS / DITOLAK .	
Keterangan :	
Tarikh Terima :	Tarikh Terima :
Tarikh Kemaskini :	Tarikh Kemaskini :
Nama / Tandatangan & Cop Pegawai :	Nama / Tandatangan & Cop Pegawai :



KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA
MAJLIS PERBANDARAN MANJUNG

Sebut harga adalah dipelawa kepada **Kontraktor Bumiputera** yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB) dalam Gred kategori dan Pengkhususan yang berkaitan dan Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat Dengan Kementerian Kewangan Malaysia membuat tawaran bagi kerja seperti berikut:

BIL	BUTIR – BUTIR TAWARAN DAN NO. RUJUKAN	TARIKH / MASA JUALAN	TARIKH / MASA TUTUP	SYARAT PENDAFTARAN	HARGA DOKUMEN TAWARAN (RM)
1.	Cadangan Membina Semula Struktur Bumbung Baru, Membaik Pulih Kemudahan Awam Dan Kerja Berkaitan Di Gerai Medan Selera Marina Wing, Lumut Untuk Majlis Perbandaran Manjung MPM JKJ/SH/BGN NO. 11/2021			Gred G2 <i>Kategori B & CE</i> <i>Pengkhususan</i> <i>B04 & CE21</i>	30.00
2.	Cadangan Membekal Dan Memasang Skrin LED, Sistem Pembesar Suara Dan Tiang Bergalvani Di Teluk Batik Untuk Majlis Perbandaran Manjung MPM JKJ/SH/BKLN NO. 3/2021	06.05.2021 - 12.05.2021 (waktu operasi)	12.05.2021 (12.00 tengahari)	Lesen Kementerian Kewangan <i>Kod Bidang</i> 222003 atau 221304 atau 222001 atau 222009 atau 210108	30.00
3.	Cadangan Membina Dan Membekal Kaunter Bergerak, Kaunter Perkhidmatan Dan Kiosk Perniagaan Untuk Majlis Perbandaran Manjung MPM JKJ/SH/BGN NO. 12/2021			Gred G2 <i>Kategori CE</i> <i>Pengkhususan</i> <i>CE21</i>	30.00
4.	Cadangan Membina Kiosk Perniagaan Di Dataran Pasir Bogak, Pulau Pangkor Untuk Majlis Perbandaran Manjung MPM JKJ/SH/BGN NO. 13/2021			Gred G2 <i>Kategori B & CE</i> <i>Pengkhususan</i> <i>B04 & CE21</i>	30.00
5.	Cadangan Kerja-Kerja Menaik Taraf Infrastruktur (Bumbung) Di Rumah Pangsa Kos Rendah Taman Sentosa, Sitiawan Untuk Majlis Perbandaran Manjung MPM/JKJ/SH/BGN NO. 7/2021			Gred G2 <i>Kategori CE</i> <i>Pengkhususan</i> <i>CE21</i>	30.00



KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA
MAJLIS PERBANDARAN MANJUNG

- i. Naskah Meja Tawaran boleh disemak di Kaunter Perkhidmatan Pelanggan, Pejabat Majlis Perbandaran Manjung pada waktu pejabat bermula **06.05.2021 (Khamis)**. Bayaran dokumen tawaran hendaklah dibuat secara tunai (bayaran tidak akan dikembalikan) di Kaunter Bayaran Majlis Perbandaran Manjung. Kontraktor / Pembekal hendaklah membawa Sijil Asal Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat Dengan Kementerian Kewangan Malaysia, Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) Serta Sijil Taraf Bumiputera Dan Satu Salinan Bagi Setiap Sijil Tersebut Semasa Membeli Dokumen Sebut Harga.

HARI	WAKTU OPERASI KAUNTER PERKHIDMATAN PELANGGAN, MPM	
ISNIN-KHAMIS	08.15 pagi – 12.45 petang	02.15 petang – 03.45 petang
JUMAAT	08.15 pagi – 12.00 tengahari	02.45 petang – 03.45 petang

- ii. Sebelum pembelian Dokumen Sebut Harga dilakukan, kontraktor yang belum mendaftar gred G1 dengan Majlis Perbandaran Manjung dikehendaki mendaftar terlebih dahulu di Kaunter Jabatan Kejuruteraan dan Penyelenggaraan, Majlis Perbandaran Manjung tertakluk kepada tempoh piagam. Kontraktor boleh muat turun Borang Pendaftaran Kontraktor Gred G1 Dengan Majlis Perbandaran Manjung di laman sesawang www.mpm.gov.my secara percuma.
- iii. Kontraktor Gred G2 / G1 dikehendaki membuat pendaftaran lebih awal di Kaunter Perkhidmatan Pelanggan, Majlis Perbandaran Manjung atau pendaftaran boleh dibuat melalui <https://forms.gle/AwykNmZppvnCgPxq6> atau scan QR code ini.



- iv. Kontraktor dinasihatkan untuk membuat pendaftaran lebih awal iaitu sebelum Tarikh Mula Penjualan Dokumen Sebut Harga bagi mengelakkan kelewatan pembelian Dokumen Sebut Harga yang mana dikhuatiri akan menyebabkan kelewatan penghantaran Dokumen Sebut Harga.
- v. Dokumen Tawaran Sebut Harga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan kedalam sampul surat bermeteri dan ditulis nombor rujukan sebut harga seterusnya dimasukkan ke dalam Peti Tawaran di Kaunter Perkhidmatan Pelanggan, Majlis Perbandaran Manjung sebelum atau pada jam **12.00 tengahari pada 12.05.2021 (Jumaat)**.
- vi. Majlis Perbandaran Manjung tidak terikat untuk menerima tawaran terendah, tertinggi, atau mana-mana tawaran.

Sekian dimaklumkan, terima kasih.

YANG DIPERTUA
MAJLIS PERBANDARAN MANJUNG